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پاسخ ظریف به کری: حرفی نزنید که مجبور به پس گرفتن آن باشید

ظریف در واکنش به اظهارات وزیر امور خارجه آمریکا با بیان اینکه تصمیم بسیار سخت برای آمریکا این است که یک بار

برای همیشه با واقعیات کنار بیاید و خیال بافی را رها کند، گفت آمریکاییها حرفی نزنند که مجبور به پس گرفتن آن

شوند.

همشهری آنلاین:ظریف در واکنش به اظهارات وزیر امور خارجه آمریکا با بیان اینکه تصمیم بسیار سخت برای آمریکا این است
که یک بار برای همیشه با واقعیات کنار بیاید و خیال بافی را رها کند، گفت آمریکاییها حرفی نزنند که مجبور به پس گرفتن آن

شوند.

به گزارش ایسنا، وزیر امور خارجه کشورمان در نشست مطبوعاتی مشترکش با اوانگلوس ونیزلوس معاون نخستوزیر و وزیر
امور خارجه یونان در پاسخ به پرسشی در رابطه با سفر اخضر ابراهیمی به تهران گفت: ایران همواره تاکید داشته که بحران
سوریه تنها از مسیر سیاسی قابل حل است و در این زمینه همواره به تلاشهای معقول و منطقی برای رسیدن به راهحل سیاسی
که البته در نهایت باید توسط مردم سوریه اتخاذ شود و دیگران باید به مردم سوریه برای رسیدن به این راهحل سیاسی براساس

مبانی دموکراتیک کمک کنند ادامه میدهد و آمادگی دارد.

وی ادامه داد: وقتی آقای اخضرابراهیمی ابراز علاقه کردند که برای مشورت با مسئولان جمهوری اسلامی به تهران سفر کند مانند
دفعات قبل که برخلاف برخی همسایگانمان از پذیرفتن آن خودداری کردهاند همواره دربهای کشور به روی ایشان باز بوده
است و در دورههای گذشته هم با استقبال مقامات ایرانی به ایران آمدند و گفتوگوهای مثبتی داشتیم. این بار هم که ابراز

علاقه کردند که برای مشورت به ایران سفر کنند ما با روی گشاده پذیرفتیم.

ظریف افزود: من آقای اخضر ابراهیمی را به تهران دعوت کردم و ایشان بعد ازظهر فردا (یکشنبه 25 اسفند) به تهران سفر
میکند و روز دوشنبه قبل از اینکه تهران را برای مذاکرات با 1+5 ترک کنم با آقای ابراهیمی گفتوگو خواهم داشت و وی

دیدارهایی با سایر مسئولان کشور در سطح مناسب خواهد داشت.

وزیر امور خارجه کشورمان همچنین در پاسخ به پرسش دیگری، در رابطه با اظهارات وزیر امور خارجه آمریکا مبنی بر اینکه ایران
باید تصمیمات سختی بگیرد که دنیا اطمینان کند برنامه هستهایاش صلحآمیز است و همچنین در ارتباط با موضوعات مورد
مذاکره در این دوره از گفتوگوها گفت: احساس میکنم دولت آمریکا برای حل مشکلات داخلی گاهی صحبتهایی میکند که

مبتنی بر پیشداوریها و پیشذهنیتهایی است که خودشان در ایجاد آن نقش داشتهاند.

ظریف توضیح داد: آنها سالها است که اینگونه تبلیغ کردهاند که ایران به دنبال سلاح هستهای است بنابراین امروز باید بگویند
که ایران تصمیم مهمی بگیرد و نشان دهد که به دنبال سلاح هستهای نیست. هم آنها میدانند و هم ما میدانیم که ایران هیچ
گاه به دنبال سلاح هستهای نبوده بنابراین ما نباید هیچ تصمیم سختی بگیریم. ما اعلام کردیم که برنامه هستهای ما کماکان
باقی خواهد ماند و همانگونه که صلحآمیز بوده صلحآمیز خواهد بود و هیچ بخشی از برنامه هستهای ایران تعطیل نخواهد

شد.

وزیر امور خارجه کشورمان اضافه کرد: طرف مقابل ما این موضوع را به خوبی میداند و من احساس میکنم بسیار مثبتتر و
سازندهتر است که مسئولان آمریکایی به جای اینکه اظهاراتی مطرح کنند که بعدا مجبور شوند آن را تغییر دهند مانند حرفی که
درباره غنیسازی مطرح کردند و بعد در سطوح مختلف همه آنها گفتند که در برنامه اقدام مشترک در ژنو غنیسازی وجود دارد،

بنابراین حرفهایی نزنند که بعدا مجبور باشند آن را پس بگیرند.

وی اضافه کرد: اگر تصمیم سخت از نظر ایشان این است که ایران به دنبال سلاح هستهای نباشد، باید بگوییم که این تصمیم
قبلا گرفته شده و هیچگاه ایران به دنبال سلاح هستهای نبوده و نخواهد بود و این را بر مبنای مبانی دینی و هم ملاحظات و

نگرش استراتژیکمان در دکترین دفاعی خود داشتهایم و ادامه خواهیم داد.

ظریف تاکید کرد: معتقدم آمریکا است که باید یک تصمیم بسیار سخت بگیرد و آن تصمیم بسیار سخت این است که یک بار
برای همیشه با واقعیات به دید واقعنگری نگاه کند و خیالبافی را کنار بگذارد.

به گزارش ایسنا، وزیر امور خارجه در ابتدای این نشست ضمن ابراز خرسندی از سفر معاون نخست وزیر و وزیر امور خارجه
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یونان به تهران با بیان اینکه یونان مسئولیت ریاست دورهای اتحادیه اروپا را بر عهده دارد اظهار کرد: تهران و یونان روابط بسیار
تاریخی با یکدیگر دارند که هزارهها را دربر گرفته است. دو کشور تاریخ طولانی ارتباطات را با هم داشتهاند و به همین دلیل در
فرازونشیبهای سالیان گذشته روابط ما با یونان، روابطی مثبت و مناسبی بوده است گرچه به دلیل برخی فشارها و تصمیماتی
که اتحادیه اروپا گرفته است، تا حدی کاهش پیدا کرده است اما در حال حاضر زمینه برای گسترش این روابط در حوزههای

مختلف وجود دارد.

وی گفت: مباحث بسیار خوبی با وزیر خارجه یونان در موضوعات مختلف از جمله مذاکرات هستهای، موضوعات بینالمللی
مانند بحران سوریه و همچنین در زمینه مسائل دوجانبه در حوزه روابط اقتصادی و همکاریهای کنونی و آینده بین ایران و

یونان انجام شد.

رئیس دستگاه دیپلماسی کشورمان اضافه کرد: در زمینههای مختلفی مانند گاز، انرژی، پتروشیمی، ترانزیت و همچنین سایر
همکاریها ایران و یونان میتوانند با یکدیگر رابطه داشته باشند و این همکاریها میتواند نه تنها در حوزه دوجانبه بلکه به

عنوان دروازهای برای ورود به اروپا با هم ارتباطات گسترده داشته باشند.

ظریف ادامه داد: این گفتوگوها میتواند زمینه فعالیتهای خوب بین دو کشور را فراهم کند. وارد یک رشته پیشنهادات عملی
با وزیر خارجه یونان شدیم تا بتواند روابط دو کشور را گسترش دهد و موانعی که در مسیر ایجاد شده است را برطرف کند.

وی ادامه داد: این مذاکرات شروع بسیار خوبی برای گسترش روابط دو دولت و دو ملت است و میتواند به نفع هر دو کشور و
تقویت صلح و ثبات در منطقه باشد.

وزیر امور خارجه کشورمان ابراز امیدواری کرد که وزیر خارجه یونان از سفر روز گذشته خود به اصفهان لذت برده باشد و در تهران
نیز دیدارهای خوبی با مقامات کشورمان انجام دهد.
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